



## الإمارات للمرطبات Emirates Refreshments

Date: 07 / 06 / 2020

التاريخ: 2020 / 06 / 07

### Subject: List of Nominees for Emirates Refreshments PSC Board of Directors Membership

الموضوع: قائمة اسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة الإمارات للمرطبات ش.م.ع

#### Greeting,

تحية طيبة و بعد “

Following to the announcement of board membership election nomination and in compliance with Federal Law no 2 of 2015 regarding commercial companies and the Chairman of Authority's Board of Director's resolution no (7/R.M) of 2016 concerning the standers of institutional Discipline and governance of Public Shareholding companies.

Kindly note that the nomination period is closed and the following members have nominated for the Board membership of Emirates Refreshments PSC and approved by Remuneration and nomination committee based on their complete applications:

- 1 – Abdullah Mahmoud Al Qaissieh – Non-Executive / Independent
- 2 – Ahmed Dabbos Al Suwaidi - Non-Executive / Independent
- 3 – Nader Ahmed Alhammadi - Non-Executive / Independent
- 4 – Syed Basar Shueb - Non-Executive / Independent
- 5 – Naila Munir Al Moosawi - Non-Executive / Independent
- 6 – Rashed M. A. Alkaabi - Non-Executive / Independent
- 7 – Ali Mohd Abdulla Ali Aljassim - Non-Executive / Independent
- 8 – Ahmed Abdalla Sultan Abdalla Alowais - Non-Executive / Independent

بالإشارة الى اعلان فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة الإمارات للمرطبات ش.م.ع، و امتثالا لمتطلبات القانون الإتحادي رقم 2 لسنة 2015 فى شأن الشركات التجارية و قرار مجلس إدارة الهيئة رقم 7/ ر.م لسنة 2016 بشأن معايير الانضباط المؤسسى و حوكمة الشركات المساهمة العامة و النظام الأساسى للشركة.

نحيطكم علما بأن فترة الترشح لعضوية مجلس الإدارة قد انتهت و قد تقدم السادة التالية اسماؤهم للترشح لعضوية مجلس إدارة شركة الإمارات للمرطبات ش.م.ع و تم اعتمادهم من قبل لجنة المكافآت و الترشيحات بناء على طلباتهم المكتملة:

- 1 – السيد / عبدالله محمود القيسيہ – غير تنفيذى / مستقل
- 2 – السيد / احمد دبوس السويدى - غير تنفيذى / مستقل
- 3 – السيد / نادر أحمد الحمادي – غير تنفيذى / مستقل
- 4 – السيد / سيد بصر شعيب – غير تنفيذى / مستقل
- 5 – السيد / نايله منير الموساوى – غير تنفيذى / مستقل
- 6 – السيد / راشد محمد أحمد دوره الكعبى – غير تنفيذى / مستقل
- 7 – السيد / على محمد عبدالله على الجاسم – غير تنفيذى / مستقل
- 8 – السيد / أحمد عبدالله سلطان عبدالله العويس – غير تنفيذى / مستقل

The new Board of Director's will be elected at the AGM meeting to be held remotely on 22 June, 2020

سيتم التصويت على انتخاب اعضاء مجلس الإدارة فى الجمعية العمومية التى ستعقد الكترونيا بتاريخ 22 يونيو 2020

With Kind Regards,  
Yours Sincerely,



شاكرين حسن تعاونكم  
و تفضلوا بقبول فائق الإحترام و التحية ،،،

ص.ب. 5567، دبي، إ.م.ع. • هاتف: 3335566 (+971 4) • فاكس: 3335566 (+971 4)  
البريد الإلكتروني: info@erc.ae • الموقع الإلكتروني: www.erc.ae

P.O. Box 5567, Dubai, U.A.E. • Tel: (+971 4) 3335566 • Fax: (+971 4) 3335568  
Email: info@erc.ae • website: www.erc.ae

No. 8920